
 
 

 
Protokoll fört vid BK Flammans medlemsmöte den 2 april 2019  

 
 

Närvarande:  
Carina, Mia, Ulrika, Camilla, Aira, Kristina, Anna B, Eva, Annsi, Gunnel, Mairi och 
tolk.  

 

1. Öppnande av mötet 
Ordförande Carina hälsade alla välkomna till mötet.  

 
 

2. Formalia 
Carina valdes till mötesordförande och justerare av protokollet och Ulrika till 
sekreterare.  

 

 
3. Vår verksamhet (seriespel, tävlingar, datum, aktiviteter, lotter mm) 

 
Seriespel/UK 
Kommande helg är det tre matcher. A-laget på lördagen och två reservlagsmatcher 
samtidigt på söndagen. Några spelare måste dubblera.  
Inget besked finns ännu hur serien kommer se ut under nästa säsong. Kommer i slutet 
av maj månad så vi kan ta upp det på årsmötet. Anna B skickade runt en lista för att ta 
anmälan för licenser under nästa säsong.  
Av någon underlig anledning går ett rykte att Flamman ska lägga ner sin verksamhet. 
Mia har dementerat på FB-gruppen Bowlare i Uppland. Vi får hjälpas åt att sprida 
budskapet vid förfrågningar.  
 
Tävlingar 
I individuella DM placerade sig Camilla 3:a i openklassen och Mairi 3:a i HCP. 
Grattis!  
 
Flamman cup spelas 18 maj kl. 13.00 

 
Lotterier 
Mia påminner om klubbkortshäften. Det saknas fortfarande några betalningar. 
Lottpengar finns kvar från Mix-DM och används för att täcka upp för dyrare 
startavgifter i reservlagsserien.  

 

Aktiviteter 
Camilla informerade om planeringen för Flammans 50-årsfest. Upplägget låter bra. 
Beslutar om att inbjudan ska färdigställas på torsdagens styrelsemöte. Återstår att sätta 
ihop en frågesport och andra trevligheter inför festen.  
 
Carina har satt upp en intresseförfrågan för Åland. Resan är i år 16-18 augusti.  
 



 
 

4. Ekonomi 
Tre inbetalningar för DM saknas. De som har abonnemang betalar sista avgiften för 
säsongen senast 30 april för maj. Beslutar om att ställa in träningen 30 april. Anna 
undersöker om vi kan få träningen tillgodo en annan gång.  
 

5. Hemsidan 
Ulrika publicerar inbjudan till 50-årsfesten. 
 

6. Övrigt 
Mairi undrar om det går bra att beställa en till huvtröja. Carina undersöker med RM.  
 

7. Nästa möte 
Tisdag 23 april kl. 18.15 med planering inför 50-årsfesten. Årsmöte 21 maj kl. 18.30 i 
Olympen.  
 

 
Justeras    Vid protokollet 
 
 
 
…………………………………………  ……………………………… 
Carina Bergström, mötesordförande  Ulrika Sjögren, mötessekreterare 
   


